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Bestyrelsesmøde Jollen/Staget 
Tirsdag den 14.01.25 - kl. 19.00 i Fælleshuset 
 
 
 

Til stede  
       Mia Vergo 
       Henrik Dencker  
       Kirsten Aunel (Kirsten) 
       Kirsten Kofoed (KiKo) 
       Lars Lindgaard-Jensen 
       Jørgen K. Hansen (afbud) 
       Thomas Høgh Hyllested (afbud) 
 
 
 

Referat 
Plan over arbejdsopgaver.  

• Status over vores indbyrdes arbejdsopgaver. Vi gennemgik de aktuelle, 
løbende og afsluttede opgaver.  
Lars og Mia har været til bestyrelsesmøde i G/F Borupgård. KiKo afventer 
det skriftlige referat.  
Mogens Arndt ønsker at stoppe, som ”tovholder” i forhold til driften af 
vores containere. Vi skal finde en ny beboer, der kan tage over. Lars 
kontakter Marthin, Staget 26. 

 
 
Evaluering af Nytårskuren.  

• Vi glæder os over fremmødet og den skønne kransekage med bobler til.  
Dejligt at vi kan sige godt nytår til hinanden. 
 
 

Opgavefordeling til generalforsamling fredag den 25. april 2025.  
• Vi har fået indkøbt mikrofoner og fordelte opgaver til før, under og efter 

mødet. 
 
 

Budget 2024/25. 
• Vi gennemgik budgettet for 2025 og tilføjede nye poster. KiKo og Henrik 

arbejder videre med budgettet for 2025. Vi har en del ekstra udgifter til 
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de grønne områder, da vi omlægger de eksisterende bede med en 
mindre pasningskrævende beplantning. 

 
 
Festudvalget. Jubilæumsfest 10. maj 2025. 

• Festudvalget arbejder på en mindeværdig fest, hvor vi håber på fuldt 
hus. Bestyrelsen godkendte et beløb på 75.000 kr., som skal dække 
udgifterne. Der vil dog også være en egenbetaling på 100 kr. per voksen. 
 

 
Bygningsgruppens referat fra møde 6. januar - status 

• Der er blandt andet forslag til nogle vedtægtsændringer, som skal på 
generalforsamlingen, samt procedureændringer i forhold til vores 
orienteringen til ejendomsmægler ved hussalg, hvilket bestyrelsen 
skriftligt vil orientering alle om.  

 
 
Haverne og de grønne områder med revideret haveplan for 2025. 

• Vi gennemgik planen og fastsatte samtidig havedagen til søndag den 1. 
juni 2025. 

 
 
Legeplads. 

• I forbindelse med renovering af det sidste legeområde mellem Staget og 
Jollen, vil vi få Lasse og hans medarbejdere til at fjerne de gamle stolper 
og gyngen. Arbejdet bliver igangsat i foråret 2025.  

 
 

Henvendelse fra Lissy og Max Sørensen, Jollen 37 angående beplantning. 
• Lissy og Max har et ønske om, at beplantningen med lavendler og roser 

op ad muren ved Jollen 35 bliver fjernet. Vi drøftede problematikken om 
planterne i de små plantehuller, hvor der tidligere har groet Rådhusvin. 
Vi vil undersøge problematikken generelt, så vi kan finde den bedst 
mulige løsning for vores fællesarealer.  

 
 
Bestyrelsesmiddag. 

• Vi fandt en dato. Fredag den 4. april 2025 kl. 18.30.  
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Eventuelt.  
• Det kan ske, at der, i forbindelse med møder og lignende i fælleshuset, 

kommer jord og snavs med ind. Vi vil, til afhjælpning af dette problem, 
indkøbe nogle skoovertræk i plastik til fri afbenyttelse. 

 
 
Næste møde.  

• Tirsdag den 18.3.2025 - kl. 19.00 i Fælleshuset. 
 
 
 

 
 For referat  
 Kirsten Aunel 


